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S r.  Fr a n c e s c  C a s t a ñ e r  i  C a m p o l i e r
A lC A l d E  p R E s i d E n T.  R E g i d O R  d ’ U R B A n i s m E
a l c a l d i a @ p o r q u e r e s . c a t  /  f c a s t a n y e r @
p o r q u e r e s . c a t

S r a .  M a r t a  P o r t  S a b a t e r
3 A  T i n E n T  d ’A lC A l d E .  R E g i d O R A  d ’ H i s E n d A , 
A d m i n i s T R A C i ó  i  T U R i s m E .
m p o r t @ p o r q u e r e s . c a t

S r.  N a r c í s  V i d a l  i  M i r
R E g i d O R  d ’ E s p O R T s
n v i d a l @ p o r q u e r e s . c a t

S r a .  E l i s a  Te i x i d o r  i  P l a n e l l a
1 A  T i n E n T  d ’A lC A l d E .  R E g i d O R A  d E  F E s T E s , 
J O v E n T U T,  pAT R i m O n i  m U n i C i pA l  i  C O m U n i C A C i ó .
e te i x i d o r @ p o r q u e r e s . c a t

S r.  J o r d i  B u r c h  V i n y a l s
R E g i d O R  d E  m E d i  A m B i E n T  i  A g R i C U lT U R A .
j b u r c h @ p o r q u e r e s . c a t

S r a .  M a r t a  P l a n a s  F e i x a s
R E g i d O R A  d ’ E n s E n yA m E n T  i  C U lT U R A
m p l a n a s @ p o r q u e r e s . c a t

S r.  E n r i c  S i l v a  i  M o r e n o
2 n  T i n E n T  d ’A lC A l d E .  R E g i d O R  d E  s E R v E i s 
i  v i E s  p ú B l i q U E s
e s i l v a @ p o r q u e r e s . c a t

S r a .  A n n a  L a r a  R i a l
R E g i d O R A  d E  s A lU T  i  B E n E s TA R  s O C i A l
a l a r a @ p o r q u e r e s . c a t

S r.  J a c i n t  S a l a  M a r q u è s
R E g i d O R  d E  p R O m O C i ó  E C O n ò m i C A  i 
pA R T i C i pA C i ó  C i U TA d A n A
j s a l a @ p o r q u e r e s . c a t

Em torno a adreçar a vosaltres després de les 
últimes eleccions municipals, el resultat de les 
quals ens ha permès renovar part del grup. des 
d’aquí vull agrair el treball i la implicació de la 
marta Alberni, en Joel Burch, la Rosa de la Cueva 
i la iolanda Ramirez al municipi. i a la vegada, 
encoratjar les noves incorporacions —que són la 
marta port, l’Anna lara, la marta planas i en Jacint 
sala— a donar el millor de si mateixos. Tant els que 
repetim com “els nous” treballarem amb humilitat, 
il·lusió i constància per continuar fent créixer 
porqueres. per això us demano que durant 
aquests 4 anys ens continueu ajudant a orientar 

la nostra política municipal. moltes gràcies a 
tothom per fer-ho possible.
També voldria tenir un record per als últims 
presidents de les AmipEs que han passat el relleu. 
gràcies gemma i Jaume per la vostra implicació 
tant a l’escola com al municipi. la punta de llança 
dels menjadors escolars continua ben viva!
Fruit també de les eleccions ens ha sorgit 
l’oportunitat de presidir el Consell Comarcal del 
pla de l’Estany. És un repte molt important i que 
tot l’equip encarem amb molta il·lusió. l’objectiu? 
molt senzill... porqueritzar una mica la comarca.
però tornant a porqueres, aquest és sens dubte 

un mandat en el qual passaran moltes coses. 
la via verda serà una realitat, puig surís, la pista 
coberta de l’escola l’Entorn, l’adequació del Frigolet, 
l’endeutament del 0% a porqueres, eleccions 
estatals i autonòmiques, sentències, recursos, 25 
anys de fira d’hivern, Can Tista, plaça major, Estius, 
festivals, la recollida d’escombraries...

no deixeu que us ho expliquin. Tots junts ho farem 
possible, som-hi!

Francesc Castañer
AlCAldE dE pORqUEREs

Nou govern a Porqueres
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GENT GRAN

Nova Junta al  Casal de la Gent Gran
el Casal de la gent gran estrena enguany nova junta. Així, doncs, 
el president és ara Josep Campolier. Aquesta és una entitat molt 
vinculada al municipi. Animeu- vos a participar en la Junta!

 
ESPORTS

per tercer any consecutiu la piscina municipal ha batut el rècord d’abonats, i ha arribat a 
la xifra màxima d’aforament de la instal·lació, que és de 1.500. l’any 2017 es van registrar 
1.187 abonats, mentre que el 2018 la xifra s’enfilava fins a 1.456. 

El torn d’accés ha registrat aquest estiu un total de 21.383 entrades, sense tenir en 
compte casals, campus esportius i grups organitzats, que fan pujar aquesta xifra fins als 
25.000 usuaris. El mes més actiu va ser el juliol.

Activitats paral·leles
durant l’estiu la piscina ha acollit cinc activitats fora de les hores d’obertura al públic, dues 
de les quals han estat de caràcter solidari (mulla’t de la Fundació Esclerosi múltiple i Event 
Cycling de la Fundació pasqual maragall). A més s’ha organitzat una caminada amb ba-
nyada nocturna i una festa aquàtica amb inflables. la instal·lació va tancar les portes amb 
un sopar concert. Tot i l’èxit d’aquesta nova temporada, s’ha tornat a enviar una enquesta 
de satisfacció a tots els abonats i abonades per intentar polir els aspectes més fluixos de 
l’equipament.

La piscina bat rècord d’abonats L’equipament ha arribat a la xifra màxima 
d’ocupació amb 1.500 persones

EnTREvisTA A 
MIQUEL SALA, 
pREsidEnT 
dEl BÀsqUET 
pORqUEREs

Comença el nou curs i comencen 
també el tallers al Cívic, que 
enguany presenten 
una àmplia oferta 
amb més de 
40 propostes 
d i f e r e n t s .  
la novetat 
d’aquest curs 
són els tallers 
f a m i l i a r s , 
amb tres 
propostes molt 
atractives: ioga, 
e x p e r i m e n t a c i ó 
amb les arts i batucada, 
amb la creació d’una 

formació musical d’aquestes 
característiques.

però a més dels 
tallers familiars, 

el Cívic ofereix, 
un any més, 44 
tallers diferents 
i nou tallers 
m o n o g r à f i c s , 
d e d i c a t s , 

cada mes, a 
una temàtica 

diferent, des de 
l’aromateràpia fins a 

la percussió corporal o 
la serigrafia.

“Al Bàsquet Porqueres 
som com una gran família”

El Cívic comença el curs 
amb més de 40 propostes 

ENTITATS

CULTURA

lA nOvETAT d’EngUAny són Els TAllERs FAmiliARs

Com es va crear el Bàsquet Porqueres?
d’això en fa 25 anys i gràcies a en Jaume Albertí, que va 
recollir les ganes de nois i noies de Banyoles i porqueres 
que entrenaven a les pistes de l’Entorn. En principi, 
el Bàsquet porqueres es va crear gràcies a la Unió 
Esportiva de porqueres; es va adherir a aquest club com 
a secció de bàsquet. 

I com a club propi?
l’any 2000 ens van independitzar i ja vam ser el Bàsquet 
porqueres Associació Esportiva. però el nom no fa 
la cosa.... Ara celebrem els 25 anys, perquè som els 
mateixos però hem anat creixent!

Quants equips i jugadors i jugadores teniu?
Tenim 10 equips, però fa un parell d’anys en vam arribar 
a tenir 13. però ja se sap: hi ha molts esports a porqueres 
i la mainada es diversifica... Tenim 122 esportistes 
federats. de masculins, som més que a Banyoles!

Quin és el vostre repte com a Bàsquet Porqueres?
l’escoleta de bàsquet. Aquest any tenim 20 nens i nenes 
apuntats!  Els anem a buscar a la sortida de l’escola i els 
portem a la pista.... Ho plantegem com una extraescolar 
més. 

Quina és la filosofia del Bàsquet Porqueres?
la filosofia és molt clara: que el jovent faci esport i en 
equip. i el millor esport per a nosaltres és el bàsquet. 
Els jugadors i jugadores del nostre club aprenen 

companyonia, a ser responsables, a comprometre’s 
amb els seus companys i amb el club.... som com una 
gran família!

Molt gran!
sí! El que volem és que la mainada creixi com a persones 
responsables. primer els estudis, després la família i 
després el bàsquet. no tenim cap pretensió.

Com va començar la seva afició al bàsquet?
vaig entrar al món de bàsquet de ben jovenet, entrenant 
a la pista de sant pere de Banyoles, però quan tenia 17 
anys ho vaig deixar. quan les meves filles van començar 
a estudiar, des de l’Ampa de l’Entorn em vaig tornar a 
posar en el món del bàsquet.

I va seguir jugant?
Ho he fet  fins fa cinc anys, i jugava un cop cada setmana. 
Aquest partit setmanal ens servia a tots per trobar-nos 
i fer-la petar.... i això és una cara de l’esport que també 
està molt bé.

Tots els de la Junta treballeu sense ànim de lucre, és a 
dir, sense cobrar.
A la Junta som 6 i tots, menys un que està jubilat, tenim 
la nostra feina. del Bàsquet porqueres no cobrem res. 
només es paga una petita quantitat als entrenadors i 
entrenadores, però és ben bé per cobrir les despeses 
que tenen en els entrenaments... Aquí tothom treballa 
perquè estima el bàsquet!

eL Bàsquet Porqueres 
AssoCiACió esPortivA hA 
CeLeBrAt enguAny eL seu 
25è AniversAri. hAn estAt 
moLts Anys LLuitAnt A fAvor 
deL Bàsquet i ACtuALment 
L’entitAt es troBA en un 
Bon moment, AmB més de 120 
esPortistes federAts. qui 
ens ho Pot exPLiCAr més Bé 
és eL President, en miqueL 
sALA, que JA fA més de 14 
Anys que és AL CAPdAvAnt 
deL Bàsquet Porqueres.

Visita-gimcana al baixador de Mata
una trentena de persones, entre petits i grans, van poder gaudir 
a finals d’agost d’una visita-gimcana amb baixador de mata. els 
participants van poder conèixer com funcionava el baixador i van 
superar diferents proves.

32 Festa de Can Ginebreda
un any més, a principis de setembre es va celebrar la festa del Bosc 
de Can ginebreda, enguany sota el títol de “togues de la infàmia i la 
injustícia”. durant la festa es va organitzar un taller de confecció de 
togues i la celebració va acabar amb una desfilada i música.

Una tardor plena d’activitats 
La Biblioteca Carles fontserè comença la tardor farcida d’activitats. 
Podeu gaudir de L’hora del conte, L’hora dels més petits, el club de 
lectura infantil endrapallibres, el bibliocinema o els bibliojocs. Per als 
més grans, es proposen els clubs de lectura, el club de cinema i el de 
llegir teatre. també teniu nous llibres adquirits a la fira del Llibre en 
Català. Consulteu la programació a:
www.bibgirona.cat/biblioteca/porqueres

Nova marquesina 
per al bus escolar
Aquest estiu l’Ajuntament de 
Porqueres ha aprofitat per dur a 
terme algunes obres de millora. La 
més important, la instal·lació d’una 
marquesina al carrer mare de déu 
del mont, per reforçar la seguretat 
dels nois i nois que utilitzen el bus 
escolar. Aquesta marquesina és 
molt més segura que la parada 
que hi havia l’any passat al carrer 
sant Pere de rodes. el cost de les 
obres ha estat només de 3.000 
euros, ja que els treballs els ha dut 
a terme la brigada municipal.

URBANISME

Obres als carrers i via pública
en aquests darrers mesos s’han realitzat diverses actuacions a les 
vies públiques del municipi per millorar la mobilitat. Així doncs, s’ha 
reasfaltat el camí del terri, s’ha tractat el paviment amb reg asfàltic 
de diferents camins de la zona de la Perpinyana i Can matella i s’han 
repintatels vials del sector industrial del terri i marià Benlliure, 
isaac Albèniz, Colom, galderic, etc. A més, s’han dut a termepetits 
arranjaments als accessos de miànigues, usall i Puig surís. també 
s’han arranjat diversos camins rurals amb àrid reciclat; a usall, 
aquesta actuació ha estat realitzada amb el suport de l’Agència 
de residus de Catalunya. A la zona esportiva, s’ha habilitat un 
accés pavimentat al pàrquing de la piscina, i s’ha adequat la pista 
d’skate. també s’han executat les obres d’instal·lació d’enllumenat 
públic alcarrer Joan maragall i a la plaça marià fortuny, i en darrer 
indrets’ha substituït el que hi havia per un de més eficient. ACTUALITAT

Gimnastes del GAP, 
al programa Got Talent
Les gym Chicks, un grup de gimnastes d’entre 8 i 14 anys del 
gAP (gimnàstica Artística de Porqueres), van participar a 
principis d’octubre al conegut programa televisiu got talent 
de telecinco. van oferir un  espectacle d’acrobàcies que va 
tenir l’aprovació de 3 dels 4 membres del jurat.

Les gimnastes van fer gaudir el públic assistent amb les 
acrobàcies pròpies de la gimnàstica artística.

BúSTIA OBERTA

FES SENTIR LA TEVA VEU
ets una entitat, una associació o una persona particular de Porqueres?
vols explicar què feu o donar el teu parer sobre alguna cosa? escriu-nos a la Bústia 
oberta del Bim i publicarem els teus escrits.

porqueres és un poble molt ric amb entitats i associacions. però a vegades, no tots 
coneixem la seva tasca o algun esdeveniment important que se celebra. Al Bim et 
donem l’oportunitat de donar-vos a conèixer!

Envia’ns els teus textos a participacióciutadana@porqueres.cat
Cal que siguin escrits de breus i que vagin sempre signats. no es publicaran textos 
anònims ni que siguin poc respectuosos.

Animeu-vos!!



Sopar Groc a la plaça Major
desenes de persones van participar en el sopar groc que es celebrar 
a la plaça de l’Ajuntament de Porqueres a finals de juliol. La recaptació 
d’aquest esdeveniment es va destinar a la caixa de solidaritat. Al 
final de l’àpat hi van haver alguns parlaments i actuacions musicals.

Campus internacional 
de tecnificació de patinatge
el Club de Patinatge Artístic de Porqueres va celebrar els dies 24, 
25, 26 i 27 d’agost un campus de tecnificació al pavelló.

Festes
dels pobles 
de Porqueres
A l’estiu se celebren les festes dels pobles 
de Porqueres. Aquest any, però, alguna no 
ha estat del tot lluïda per culpa del temps.

el mes de juny es van celebrar l’Aplec de 
merlant i la festa de les Pedreres; el juliol 
la festa d’usall; les gal·les de mata a finals 
d’agost i miànigues i Pujarnol a finals d’estiu, 
al setembre! 

Audició de sardanes 
per l’11 de setembre
La diada de l’11 de setembre a 
Porqueres es va celebrar amb 
un ball de sardanes a la plaça 
onze de setembre a càrrec de La 
Principal de Porqueres. 

Nits d’estiu 
a la plaça Major
La plaça major de Porqueres ha estat 
escenari aquest estiu d’unes nits molt 
especials. el mes de juliol, s’ha celebrat 
una nit de cinema i una nit de màgia amb el 
mag mario López. esperem que l’any que 
ve repetim aquesta mena de propostes!!

BON VEÏNATGE!
si tots tenim cura de porqueres, farem un poble més nèt, 
més acollidor i més sostenible!

ALERTA!
Aparqueu correctament i siguem bons veïns i veïnes.
Recordeu que si aparqueu malament (en doble fila o en llocs 
no permesos) els mossos d’Esquadra, al nostre poble, tenen 
la potestat de posar multes.

LES voRERES Són PER ALS vIAnAnTS,  no hI APARQuEM!!

edita: Ajuntament de Porqueres
disseny:  Glam Comunicació SL 

impressió: Lith Gràfiques
dip. Leg.: GI. 1670-1995

PORQUERES,  ELS PRòxIMS MESOS!
Apunteu-vos bé a l’agenda les propostes que teniu a 
porqueres els mesos vinents. no us n’oblideu!!

Festa del Soci del Casal de la Gent Gran
Com sempre, serà a principis de novembre

24a Fira d’hivern de Porqueres
Els dies 6, 7 i 8 de desembre se celebrarà, un any més, la 
nostra ja tradicional Fira d’Hivern, amb un munt de parades 
i activitats, tot al centre del municipi.

nova data dels Pastorets
Els pastorets de porqueres estrenen aquest any una nova data, 
que esperem que us sigui avinent. En concret, les representacions 
seran els dies 26 i 27 de desembre. Us hi esperem!!

Cavalcada de Reis
la comissió de Reis prepara, un any més, una gran cavalcada. 
nos us n’oblideu! serà el 5 de gener. si voleu formar part de la 
Comissió, veniu a la reunió informativa que s’ha convocat el 5 
de desembre, a les 19 h al Cívic.

Quines
Com cada any, les quines ompliran els dies de festa de porqueres.


